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Zápis z 35. řádného jednání výkonného výboru České asociace stolního tenisu 
 

Datum: 20. 6. 2013, 13:00h, Praha ‐ Strahov 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV, N. Endal,  J. Brothánek – místopředsedové VV, P.Bohumský – od 15.30 
hod., R. Brhel – host (SKST Hodonín)  
 

VV projednal: 

1) Zprávu N. Endala o přípravách MEJ v Ostravě. VV se zabýval kromě jiného i situací okolo 
ubytování a organizací zahájení mistrovství.  

2) Zprávu  N.  Endala  o  přípravách  WT  v Olomouci  –  srpen  2013.  Vše  je  připraveno, 
podrobněji se diskutovalo ještě o otázce stravování, propagace a výplat prize money.  

3) Zprávu Z.  Špačka ohledně  stavu mediální komise. VV navrhl  změnu  v postu osoby  ve 
vedení této komise. Za V. Mackovou F. Zálewského.  

4) Sportovní úspěch na ME v mixu v Rumunsku. VV gratuluje všem hráčům   a  trenérovi 
k zisku titulu a bronzové medaile. 

5) Informace N. Endala, J. Brothánka a Z. Špačka z konferencí krajských svazů, libereckého, 
moravsko‐slezského, pardubického, olomouckého a jihomoravského. Nejhorší situace je 
na jižní Moravě, kde došlo k vyvedení peněz bývalým předsedou totoho krajského svazu 
a nedůsledností ostatních členů VV.  

6) Projednal a navrhl  schválit 1 mil. CZK na projekty krajských svazů. Tyto projekty  jsou 
určeny pouze na mládežnické kategorie. Všechny žádosti podávané oddíly či kluby musí 
být doporučeny a  schváleny  těmito krajskými  svazy. Výši dotací poté  schválí VV  ČAST, 
peníze půjdou přímo klubům a krajskému svazu se pouze oznámí výše schválené dotace. 

7) Projednal  zprávu M.  Linerta ohledně  vyhodnocení  a navrhovaných  změn KM  k řešení 
MČR  mládeže  pro  příští  sezónu.  VV  pozve  na  své  jednání  předsedu  KM  na  jedno 
z příštích zasedání VV a bude společně s KM řešit navrhované změny. 

8) Dopis  V.  Koldase  a  jeho  stížnost  na  chování  rozhodčích,  zejména  vzhledem  k jeho 
synovi.  

9) Vyhodnocení,  i  finanční, WJC 2013 v Hodoníně, podanou R. Brhelem, zástupcem SKST 
Hodonín. VV schválil vyúčtování pro rok 2012 a dohodl finanční podmínky pro případné 
schválení  tohoto  WJC  na  příští  rok  do  Hodonína  ze  strany  ITTF.  Obě  dvě  strany 
konstatovaly, že vzájemná spolupráce je pro ně výhodná. 

10) Informaci N.Endala o stanovení žebříčků pro následující sezónu v kategorii mužů a žen 
na základě výsledků. Všichni hráči byli vyzvání ke kontrole a následně bude schválen VV 
ČAST.   
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VV schválil: 

1) Františka  Zálewského  jako  nového  předsedu  mediální  komise,  a  to  do  trvalého 
pracovního poměru od 1. 7. 2013. Nový předseda bude mít tříměsíční zkušební lhůtu.  

2) Nákup 2.250 m2 povrchu od firmy Stag, který svazu zůstane po MEJ. 

3)  Uvolnit 1 mil. CZK na projekty mládeže krajských svazů. 

4) Projekty krajských svazů Jihomoravského kraje ve výši 100 tis. CZK a kraje Vysočina ve výši 
30 tis. CZK na základě jejich žádostí.  

5) Podporu Mini Champ  ve  Francii  v celkové  výši do 20  tis. CZK  a 1.000  EUR. Výpravě  se 
proplatí cestovné, náklady na trenéry a pojištění.  

6) Termínovou  listinu  ligových  soutěží mužů  (mimo  soutěže  řízeného  APK)  a  žen  pro  1 
polovinu sezóny 2013/2014. 

 

VV uložil: 

1) J. Brothánkovi: Zajistit oznámení uvolnění 1 mil. CZK na projekty mládeže krajských svazů, a 
to  přes  Zprávy  ČAST, webového  svazové  stránky  a  přímo  jednotlivým  předsedům  těchto 
krajských  svazů. Oznámit  též  tuto  skutečnost  i oddílům  či klubům, ketré  si nějaké  žádosti 
podaly. 

T: 15. 7. 2013 

2) Z.  Špačkovi:  Zajistit  podepsání  pracovní  smlouvy  s novým  předsedou mediální  komise  F. 
Zálewským. 

T : 30.6.2013 

3) Z.  Špačkovi:  Zajistit  pozvání M.  Linerta  na  VV  ČAST  ohledně MČR mládeže  v následujích 
roce. 

T: 15. 7. 2013 

4) P. Bohumskému: Odpovědět na dopis V. Koldasovi 

T: 15. 7. 2013  

5)  N.  Endalovi:  Oznámit  všem  hráčům  a  hráčkám  výzvu  ke  kontrole  údajů  potřebným  ke 
stanovení žebříčků ČR pro novou sezónu. 

T: 30. 6. 2013 

6) P. Bohumskému: Vydat termínovou listinu pro 1.polovinu následující sezóny. 

T: 15. 7. 2013 
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7) Úkoly z minulých VV: 

a) J.  Brothánkovi:  Zajistit  oznámení  a  následné  proplacení  administrativního  paušálu 
pro  krajské  svazy dle  tabulky  členské  základny  k 7. 5.  a  k témuž datu  i proplacení 
příspěvku dle členské základny 

b) J.  Brothánkovi:  Provést  nabídku  na  spolupořadatelství  na MČR  dospělých  pro  rok 
2014 

c) N.Endalovi : Poslat přihlášku na WT 2014 v Olomouci. 

d) J. Brothánkovi: Oznámit  jednotlivých  subjektům  schválených MŠMT, programu  IV., 
výši příspěvku a podmínky jeho čerpání. 

e) J.  Brothánkovi: Oznámit  jednotlivých  subjektům  schváleným MŠMT,  programu  IV., 
výši příspěvku a podmínky jeho čerpání. 

f) J.  Brothánkovi:  Proplatit  PSST  finanční  rozdíl  z výběru  evidenčních  poplatků  na 
základě jejich žádosti. 

 

 

Jednání ukončeno 20. 6. 2013 v 17:30 h. 

      Příští zasedání VV: 18. 7. 2013 v Ostravě při MEJ 

 

      Zapsal: Z. Špaček 
      Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P.Bohumský, Z. Špaček 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


